
 

Referat af bestyrelsesmøde Ɵrsdag d. 20.05.2025 kl. 19.00 i klublokalet:

Deltagere:  Steen Errebo, Jens Andersen, Thomas Frederiksen, Jacob Kunø, Jørgen Stokbæk, René 

Aarup og LoƩe Haugaard.

Aĩud: Karen Møller

Siden sidst:

  v/ formanden

Standerhejsning og tennissportens dag er aĬoldt med stor succes.

Steen har sammen med Jørgen Bæk været i gang med Jørgens faste opgaver.

Steen har sammen med repræsentanter fra andre sportsgrene, deltaget i møde med kommunen 

om udnyƩelse og udvikling af idrætsfaciliteter i Hjørring (halkapacitet)

Glemmekassen tømmes i uge 22.

Steen og Jørgen har været Ɵl møde med Bob, Danacup vedr. opgaver ifm. med Danacup-ugen, som

kan aŅaste indtægter Ɵl klubben. NaƩevagt i tennisklubben i Danacup-ugen giver eksempelvis 

1000 kroner pr. døgn Ɵl klubben uagtet antal vagter pr. naƩevagt. Andre indtægtsmuligheder ifm. 

med Danacup blev drøŌet. Steen kontakter Bob for præcisering af opgaven. Hvis HTK påtager sig 

opgaven, får vi brug for frivillige Ɵl at påtage sig opgaven.

René er godkendt Ɵl pickleball-kursus.

Kontrakter Ɵl René og Kasper udestår fortsat. Steen er på opgaven.

Tilbage i april deltog Jacob i arrangement på Hjørring Kommune omkring fundraising.

Der blev givet Ɵps og tricks Ɵl udarbejdelse af fondsansøgninger. Hjørring Kommune betaler for 

lokale foreningers adgang Ɵl fundraising-club, som giver adgang Ɵl oversigt med fonde og hvad de 

giver Ɵlskud Ɵl.

Jacob rundsender materiale fra arrangementet Ɵl bestyrelsen.

Steen har en begrænset graƟs adgang Ɵl legat-bogen.



Thomas eŌerspørger én i klubben som er fundraiser-ansvarlig. René vil gerne byde ind på opgaven.

Prioriteringsliste ønskes udarbejdet inden næste møde, hvoreŌer der udarbejdes 

fondsansøgninger.

..v/ trivselsudvalget

Socialt arrangement aĬoldes den 21/6 for både juniorer og seniorer. I Ɵdsrummet kl. 13-15 vil der 

være tennis, kl. 15.30 er der disc-golf og eŌerfølgende spisning. Se opslag på tavlen i klubben.

I uge 28 planlægges der på sommercamp for seniorer. Mandag Ɵl fredag fra kl. 15-18, og med 

fællesspisning fredag hvis der er interesse for det.

Se evt. akƟvitetsoversigten.

..v/ haludvalget

Cooler Ɵl drikkevarer er sat op i forhallen.

Frans er blevet forespurgt omkring scrapbog Ɵl klubben.

LoƩe hører Jørgen Bæk om, hvorfor der er lås på kassen Ɵl brugte bolde.

Opdatering eŌer mødet: Jørgen Bæk łerner låsen. Kommer de brugte bolde Ɵl at ligge rundt på 

anlægget, vil låsen blive sat på igen.

Arbejde omkring automaƟsk lukkemekanisme på låger og ydredøre pågår. Målet er at alle dage kl.

22 lukkes låger og yderdøre automaƟsk.

Ud Ɵl Børge Christensens vej er der opsat en pyloton.

FremadreƩet bedes der ikke parkeres foran pylotonen.

Strømkabel Ɵl lys på pylotonen skal graves ned. Thomas og Niels Gjærup er på opgaven.

  v/ fonds-/sponsorudvalget

Peter Leutscher har kontakt Ɵl Novo Nordisk mhp. sponsoraŌale. Steen eŌerspørger hjælp Ɵl hvad 

klubben kan Ɵlbyde Novo Nordisk. Jens henviste Ɵl sponsoraŌaler som allerede findes. Jørgen 

opfordrede Ɵl at padel tænkes ind.

Personaleforeningen på sygehuset er ligeledes kontaktet.

På nuværende Ɵdspunkt er der ikke sendt nogle fondsansøgninger.

Jens har sendt opkrævninger ud på de indgåede sponsoraŌaler. Der er stadig firmaer, som har 

reklame/logo i HTK, som det ikke har været muligt at komme i kontakt med.



..v/ sports-/spilleudvalget herunder sommercamp, elitetennis

Næste møde aĬoldes i uge 22.

Et af punkterne Ɵl næste møde er yderligere Ɵlbud Ɵl dem, som gerne vil træne flere gange end det

er muligt på nuværende Ɵdspunkt. Herunder individuelt Ɵlpasset træninger.

René eŌerspørger mandat Ɵl at kunne træffe beslutninger på udvalgsmøder.

Økonomi – herunder medlemsstatus, konƟngenƟndb., medlemsƟlbud/oversigt

Jens gennemgik regnskabet for årets første fire måneder. BudgeƩet holder nogenlunde på tennis. 

PadelbudgeƩet holder grundet Ɵlgang af sponsorindtægter.

I bookingssystemet Ɵlpasses padel, således det kun er muligt at booke 1 Ɵme, som det er på 

tennisbanerne.

Der blev sƟllet forslag om aktuelle bookinger vises på skærmen i forhallen.

Steen forespurgte på oversigt over nuværende medlemskonƟngenter mhp. Ɵlretning af 

konƟngentstruktur.

Medlemsstatus: Tennis 185 hvoraf 40 er under 25 år. Thomas følger op på om samtlige 

microspillere er meldt ind i klubben.

Sommercamp og skolesamarbejde er vigƟgt i forhold Ɵl Ɵlgang af nye juniormedlemskaber, samt 

fastholdelse af akƟvitetsƟlskud.

Der skal kigges ind i flere muligheder omkring finansiering af skoleevents. René og Thomas drøŌer 

deƩe bilateralt.

René bereƩede at hjælpetrænerne gerne vil aflønnes, og sƟllede krav om at beslutning omkring 

aflønning træffes.

På nuværende Ɵdspunkt er der truffet beslutning om, at under sommercamp aflønnes 

hjælpetrænerne.

Aflønning af hjælpetrænere frem mod sommerferien gøres via tøj/ketchere/bolde etc. fra vores 

sponsor Tennisshoppen.

Hjørring Firma Sport

Næsƞormand i HFS Roman Berg har fremsendt mail omkring sin fratrædelse som næsƞormand i 

HFS, og deƩe med virkning fra 19. maj 2025.

Det blev besluƩet at Jørgen kontakter formand i HFS Per Svenningsen mhp. aŅlaring omkring 

status på deres opsigelse af partnerskabsaŌalen eŌer næsƞormandens afgang.



Svar på Kim’s henvendelse

Jacob opfordrede Ɵl at bestyrelsen holdte en saglig tone.

Jacob og LoƩe har holdt et møde med Kim. Formålet var forventningsafstemning omkring 

besvarelse af de Ɵl bestyrelsen fremsendte punkter.

Jacob og LoƩe tager eŌer deƩe møde i bestyrelsen igen kontakt Ɵl Kim, således han både får et 

mundtligt og skriŌligt svar på sin henvendelse.

Overvågning

Punkt udsat Ɵl næste møde.

Nyt fra Hjørring Tennisklubs Fond

Punkt udsat Ɵl næste møde.

AkƟviteter fremadreƩet – hvad skal være vores fokus 2025 (og på et Ɵdspunkt 5 år frem)

Punkt udsat Ɵl næste møde.

AkƟviteter padel

Punkt udsat Ɵl næste møde.

ProakƟvitet

Punkt udsat Ɵl næste møde.

Næste møde og eventuelt

Næste møde er 11. juni kl. 20.00 – 21.30.

Steen opfordrede Ɵl at fremƟdige møder simplificeres.

 


